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Generalforsamling i Orø Brugsforening 
Tirsdag 18. august 2020 kl. 17.30 – kl. 18.50 

I Orø Hallen  
Der vil blive serveret en sandwich, øl/vand/vin 

under generalforsamlingen 
 

Referat nr. 103. 
 

1. Valg af ordstyrer og stemmetællere. 
Ib Ballisager er valgt til ordstyrer. 
Lasse Busk – Clausen er valgt til stemmetæller. 
Ib konstaterede at generalforsamlingen er lovlig. 
 

2. Bestyrelsens beretning og fremtidsplaner.  
 

Formandsberetning 2019/2020 
 
Beretning til Daglig brugsen Orø’ s generalforsamling den 18/8 2020. 
 
Så er der gået endnu et år. Ja faktisk er der jo gået næsten halvandet år. Dette 
 år 2020 har jo vendt op og ned på alt. 
Vi har gået længe og ventet på, at kunne få lov til at afholde denne  
generalforsamling. Endelig er det lykkedes, men på en lidt anderledes måde,  
end vi plejer. 
 
Sidste år var vejret ikke så godt, som i 2018, men vi havde alligevel mange  
turister, både sommerhusgæster, men også endags turister som fandt vej til Orø 
 brugs og det er rigtig dejligt at opleve, at Brugsen bliver brugt til både store og  
små indkøb. Og her vil jeg også sige, at Brugsen i den grad bliver brugt af alle jer  
der her, for ingen Brugs, ingen god Ø med mange beboere. 
 
Der har været sat megen fokus på færdiglavede retter, nemme måltider. Dette  
har været et hit, der bliver solgt rigtig meget og jeg ved Karsten pønser på mere  
af den slags, da dette erfares at være vejen frem, for dem der kommer sent  
hjem fra arbejde og gerne vil ha et hurtigt måltid. 
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Og økologien i butikken blomstre, der bliver solgt vildt mange økologiske varer. 
Varerne på Irma væggen til Deres specielle varer, disse bliver nærmest revet  
væk. 
 
Vores lille kaffe’ område med et par stole og et lille bord, kan vi se blive brugt  
flittigt, hvis vi kunne ville vi udvide det, men vi arbejder videre på løsninger. I år 
 Har det så ikke været muligt at bruge det. 
Der vil løbende blive lavet nye tiltag når tid og økonomi er til det. Har i ideer så  
kom gerne med dem, de skal bare være realistiske, vi bor stadig på en Ø. 
 
Året startede med Fastelavn som hvert år er blevet et tilløbsstykke med mange  
Sjove og fantasifulde udklædninger for både børn og voksne. 4 Tønder bliver  
Slået i stykker i hver deres alders kategori. 
En aktivitet vi vil fortsætte med. 
 
Sommer/fødselsdagsfesten, som blev afholdt var jo en stor rund fødselsdag, da  
vi fyldte 100 år. Der var fest fra morgenstunden med musik, grillstegt pattegris  
Og pølser. 
Der blev bespist mellem 500 og 600 personer. Vejret var med os, solen skinnede  
Og alle var glade. En rigtig dejlig dag. 
Jeg nåede lige hjem til denne, idet jeg havde taget orlov i 4 måneder for og sejle 
 med min mand Lasse. 
Og her vil jeg takke vores faste hjælperhold for den store indsats i stiller op med  
Hvert år. Og tak til dem der impulsivt gav en hånd med. 
 
Vi har afholdt 9 bestyrelsesmøder, samt diverse områdemøder og  
distriktsmøder. Bestyrelsen har deltaget i forskellige kurser inden for BA. 
 
Ti jul kom vores fantastiske julepynt frem igen, til glæde for store som små. Vi  
Må se hvor mange år det holder. 
 
Den gl brugs er solgt, de nye ejere er flyttet ind. Der mangler kun at advokaten  
Får skrevet de sidste papir.  
Så kan vi koncentrere os om den nye brugs. Den nærmer sig de ti år og på et  
tidspunkt vil der blive ting der skal forbedres eller fornyes, derfor må vi kigge  
fremad. 
Det har ikke været så nemt som det ser ud til, idet vi har benzinanlægget på  
grunden, så det har taget tid og forhandlinger med kommunen om at finde en  
løsning. 
Det bedste ville selvfølgelig være at flytte benzin anlægget, men det koster rigtig 
 mange penge og disse har vi desværre ikke. 
Og vi kan ikke undvære anlægget, idet vi kan se der bliver solgt rigtig meget  
brændstof. 
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Mht. brændet der stod i gl. brugs, der har vi lejet os ind hos en person med en  
lade, dette indtil vi finder en bedre løsning. 
 
Jeg plejer til sidst at fortælle lidt om vores arbejde fremadrettet, vores ønsker  
og visioner. Men som alle jo ved, har dette år været noget af en mavepuster. Vi  
har ikke måtte, eller ønsket at holde møder. Derfor har alt ligget stille, men vi  
trækker i arbejdstøjet igen nu. 
 
Til slut vil jeg gerne takke Karsten og personalet for den store arbejdsindsats de  
har gjort og gør for at vi kan ha en velfungerende Daglig brugs til glæde for  
vores kunder. 
Og især i denne sommer 2020, har hele personalet været presset. De har  
nærmest løbet maraton og alligevel ikke kunne følge med. Og alligevel har der  
været smil på læben. Tak for det. 
En stor tak til den øvrige bestyrelse for det store frivillige arbejde i lægger for  
dagen. 
 
Spørgsmål til formandens beretning: 
Brian: Hvad sker der med den gl. parkeringsplads? 
 Svar: Vi har endnu ikke afgjort hvilke planer vi har med den. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 
 

3. Forelæggelse af årsrapport, herunder meddelelse om resultatdisponering. 
Karsten fremlagde regnskabet 2019, og det blev godkendt. 
 
 
4. Forslag fra bestyrelsen. 
     Ingen. 
 

5. Indkommende forslag. 
     Ingen. 
 

6. Valg til bestyrelse. 
På valg er: 
Gitte Busk-Clausen - villig til genvalg 
Gitte er genvalgt. 
Birgit Hindsberg Nielsen - villig til genvalg 
Birgit er genvalgt. 

7. Valg af suppleant. 
På valg er: 
Erling Bjørn – villig til genvalg 
Erling er genvalgt. 

8. Eventuelt. 
Spørgsmål: Ok anlægget sponsorer sport, gør brugsen også det her på øen? 
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Svar: Vi sponsorer ikke så meget sport p.t., men vi sponsorerer mange andre arrangementer, 
Lokalt. Klubber har muligheder for at søge sponsorater fra ok. Måske vi kan reklamere i  
Orø Nyt.  
Spørgsmål: Hvorfor er der ikke de varer i butikken der reklameres for i coop app”en.  
Svar: Butikken køber ikke ind efter hvad der er på tilbud i appen. 
Spørgsmål: Er det muligt at få en dæk luft trykker? 
Svar: Det er en dyr foranstaltning for at yde en service. Måske kan der indkøbes en alm.  
kompresser  
Og sætte op/frem. Vi ser på det. 
 Ros fra salen: ”Fra sportens verden er det vigtigt at sætte det rigtige hold i butikken, Og det 
 har brugsen og personalet formået, der er både motivation og angagement.  
 Spørgsmål: Hvorfor har vi ikke en brødskærer maskine i bagerafd.? 
Svar: Den er pænt dyr, men vi er villige til at se på det. 
 

Der er tilmelding i år til generalforsamlingen pga  spisningen under mødet, tilmelding 
skal ske ved kassen i Brugsen senest 15/8. 

 

Orø Brugsforenings medlemmer, samt ledsager kan deltage i generalforsamlingen. 
 Stemmeret og valgbar er kun medlemmer, med mindst 3 måneders medlemskab og 
som er fyldt 18 år. Medlemskort forevises ved indgangen. 

        
 


